
Ewa Hupalo
Radna

Rady Miasta Wtocfawek

Wtoctawek, dnia 25.06.2024r.

Pan

Krzysztof Kukucki
Prezydent Miasta Wtoclawek

Interpelacja

Mieszkafcy Wtocfawka pytajA, czy ze wzglqdu na to, 2e przy Al. Kazimierza Wielkiego

znajduje siq teren, na kt6rym w latach poprzednich funkcjonowafa szkofa tresury ps6w, a

obecnie teren ten jest niewykorzystany, zaro6niqty, czy nie mo2na stworzyi tam terenu

rekreacyjno-wybiegowego dla czworonog6w.

Z nowi2agiem

rwa fttpalo
j


